
Ni ne povas malmulti ion ajn
faritan, asertis la ministro pri
publika sano



Estudios Revolución.

Havano, okt 31 (RHK) Ni ne povas malmunti iun ajn el la aferoj, kiujn ni faris dum ?iuj ?i tiuj monatoj
kontra? la epidemio de Kovim-19, diris la Ministro de Publika Sano, José Angel Portal Miranda, sabate,
prezentinte anta? la Provizora Laborgrupo de la Registaro, estrita de la Prezidento de la Respubliko,
Miguel Díaz-Canel Bermúdez, la prioritatojn por la etapo, kiun Kubo komencos sperti.

Fronte al la plibonigo de la epidemiologia situacio kaj la proksima malfermo de la turismo, la lerneja jaro
kaj aliaj ekonomiaj kaj sociaj agadoj en la insulo, Portal Miranda precizigis, ke "ni devas konservi
da?rigeblan organizon de la klinika, epidemiologia kaj laboratoria gvata sistemo, ke ?i estis deplojita tra la
tuta nacio ", kaj samtempe kontroli  aliajn virusojn, kiuj eble cirkulas ene de la lando.

La Ministro de Publika Sano, per videokonferenco kun la plej altaj a?toritatoj de ?iuj provincoj kaj la
municipo  Insulo de Junularo, indikis, ke oni devas progresi en vakcinado, "tio estas kio permesis al ni
veni ?i tien en favora situacio kaj vi devas esti certaj, ke neniu restas malanta?e”.

Kvankam ?i estas tute libervola, li diris, ni devas da?re labori kun homoj por plenumi la vakcinajn ciklojn.
?i tio estas la plej grava garantio por la estonteco, li diris, ?i estas kio permesos al ni esti memfida rilate
bremsi la malsanon kaj konservi la indicon de redukto en kazoj kiujn ni havas.

En la kunveno - kiun, kiel kutime, la ?efministro, Manuel Marrero Cruz, gvidas el la Palaco de la Revolucio
- la Estro de Publika Sano aludis la bezonon konservi konsultojn por la prizorgado de pacientoj kun spiraj
simptomoj en la sanaj areoj, kiuj respondas al la postulo de la komunumoj. "?i tio estas la plej bona
termometro, kiun ni havas hodia? kaj la plej bona atentigo por scii kie povas esti movado de kazoj
eksterordinara."

Same, li parolis pri "konservado de enhospitaligkapacitoj por pacientoj kun Kovim-19, ni komencas grimpi
en agadniveloj, ekzistas programo por komenci provizi servojn kiuj estis malrapidigitaj a? retenitaj, sed ni
devas klarigi kie estos tiuj kapacitoj  en ?iu el la provincoj ».

Ni devas lerni vivi kun la malsano, avertis la ministro, SARS-CoV-2  plu restos, kaj kazoj da?re aperos,
kiuj devas esti traktitaj la? la establitaj protokoloj.
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